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Referat fra årsmøte i Harstadklubben i Oslo 1. november 1997

Tidspunkt : 1. november 1997, kl. 1730

Sted : Ekeberg Restaurant

19 medlemmer møtte til årsmøtet.

Leder Tor Erik Hjertøy ønsket velkommen til møtet. Han ble også valgt til ordstyrer. Årsberetning samt

regnskap for siste år ble distribuert. (Årsberetningen er også trykket i siste Harstadposten)

1. Årsberetning

Harstadposten : Eva Pleym og Randi Witzøe fortsetter med Harstadposten.

Lørdagstreff : Fortsatt første lørdag i hver måned på rorbua, Aker Brygge.

Det ble også informert om båttur og hyttetur som har vært arrangert i løpet av året.

2. Regnskap

Kasserer, Jarle Evanger, leste opp regnskapet, som ble avsluttet 15. 10. 97. Totalbeholdning pr.

denne dato: Kr. 20.981,83,-.

Vedtak : Årsmøtet godkjenner regnskapet og gir styret ansvarsfrihet. Revisors beretning foreligger.

3. Valg av nytt styre

Følgende personer trådte ut av styret: Tor Erik Hjertøy, Svein Erik Sogge,

Siv Sandvik og Randi Witzøe.

Følgende personer er nye styremedlemmer : Eva Pleym, Inger Andreassen,

Per Ole Kaarbø og Øystein Kildal.

Følgende styremedlemmer fortsetter : Kirsti Nikolaisen, Jan T. Engdal Normann og Jarle Evanger.

Vedtak : Styret konstituerer seg selv. Det vil bl.a. si at styret selv kommer fram til hvem som skal

sitte som leder for kommende periode.

Revisor, Odd Roald Lund, ble gjenvalgt.

Valgkomité ble også gjenvalgt : Birgit Steiro, Bjørn Slåtto og Gerhard Mikkelsen. Valgkomiteen ble

rost for iherdig arbeid.

4. Diverse

Innkomne forslag.

Forslag fra et medlem om følgende :

Styrets medlemmer får gratis adgang til alle arrangementer i regi av Harstadklubben i Oslo.

Dette ble enstemmig vedtatt.

Randi Witzøe (referent)

____________________________ _____________________________

Marit Grøndal (sign.) Morten Lorentzen (sign.)


